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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engdraget d. 10-12-2019 
 

Sted:                                       Stig 

Deltagere: Morten, Rolf, Preben, Stig, Lise og Rikke 

Fraværende:  

Referent:                                 Rikke 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af seneste referat 

2. Dagsorden 

3. Økonomi 

4. Vedr. udvidelse af motorvejen 

5. Fastelavn 2020 

6. Skt. Hans 2020 

7. Sommerfest 2020 

8. Julefrokost 2019 

9. Rivegilde 

10. Kabel TV 

11. Remco og Pankas sager 

12. Nyt fra Beplantningsudvalget 

13. Evt. 

 
 
Pkt. 1) Godkendelse af seneste referat 

 Godkendt 
 
Pkt. 2) Dagsorden 

 Godkendt  
 
Pkt. 3) Økonomi 

 

 Godkendt.   – Punktet EDB omkostninger er på 996 kr. og ikke 9096 kr. – Bare en slåfejl.  
 
Pkt. 4)  Vedr. udvidelse af motorvejen 
 

 Intet nyt.  
 
Pkt. 5) Fastelavn 2020 
 

 Rikke sørger for tønder og slikposer. Rolf hænger tønderne op. Morten hører Erik om vi kan 
anvende deres garage.  

 
Pkt. 6) Skt. Hans 2020 
 
Venter.  
 
Pkt. 7) Sommerfest 2020 

 Venter  
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Pkt. 8) Julefrokost 2019 

 Dato er fastlagt. Rikke sørger for at arrangere.  
 
Pkt. 9) Rivegilde 

 Aftalt vi tænker på idéer til, hvad der kunne være godt at få ordnet på forårets rivegilde.  Drøfter 
det på næste bestyrelsesmøde.  
Der er ikke kommet dato ud for næste rivegilde til foråret endnu.  

 
Pkt. 10) Kabel TV 

 Intet nyt 
 

Pkt. 11) Remco og Pankas sag. 
 

 Der falder dom i januar 2020.  
 
Pkt. 12) Nyt fra beplantningsudvalget: 

 Intet nyt 
 
Pkt. 13) Evt.: 
 
Dræn ved græsareal: Morten har søgt om oplysning fra kommunen via lednings-ejer- registret (for at 
vide, hvad der evt. ligge under jorden på det stykke, hvor vi gerne vil skyde drænrør gennem), men har 
ikke hørt noget endnu.  
 
Snerydning: Preben har lavet aftale med samme udbyder som de seneste par år – og til samme pris som 
sidste år.  
 
Hastighed på vejene: Det er stadig for mange der kører for stærkt i området. Det overvejes, hvorvidt 
evt. opmaling af hinkeruder og lign. kan øge folks opmærksomhed.  
 
Forslag til generalforsamlingen: At male hinkeruder og lign. På vejene. Det ene tilbud lyder pt. på 
86.000 kr., så det må overvejes om vi alternativt selv kan male noget lignende på vejene.  
Der er også sendt forslag om indkøb af solsegl til den nye store sandkasse. Pris cirka 10.000 kr. – Tages 
op på generalforsamlingen.         
 
Rotter: Rikke har rotter i hulmuren ud mod Søengen og i væggen omkring faldstammen. Der kommer en 
tv inspektion af Rikkes kloak. Rikke orienterer bestyrelsen og via FB-gruppen om udviklingen i sagen.        
 
Næste møde: 04.02.20 hos Rolf. 
 
 
Kommende møder: 

DATO  STED  ADRESSE 
   

04.02.20 Rolf  

07.04.20 Lise  

02.06.20 Rikke  

   

 


